

VERSION ANGLAISE:

Declaration for the Creation of an African Working Group to Develop Better Measures of Progress

We, the undersigned, affirm our personal commitment to measuring and fostering the progress of our societies. We recognize that this work is important for Africa and we wish to foster the development of progress measures for African societies.

But we recognise that considerable effort is needed in many areas to take this work forward and we believe that the creation of a working group for Africa will be an important step. With such a group we can meet regularly to take this work forward, discuss issues of concern and share best practices so that African countries can develop new and better measures of their progress. We call on our partners, and potential partners, to help initiate a regional working group for Africa.

VERSION FRANCAISE:

Déclaration pour la création d'un groupe de travail africain afin de développer de meilleures mesures de progrès.

Nous, les signataires, affirmons notre engagement personnel dans le programme Mesurer et Promouvoir le Progrès de nos sociétés. Nous reconnaissons que ce travail est important pour l'Afrique et nous espérons encourager le développement de mesures de progrès pour les sociétés d'Afrique.

Mais nous reconnaissons que des efforts considérables sont nécessaires dans de nombreux domaines pour réaliser ce travail et nous croyons que la création d'un groupe de travail pour l'Afrique sera un pas important. Avec un groupe de ce genre nous pouvons nous rencontrer régulièrement afin de mener ce travail à bien, discuter des problèmes actuels et partager les meilleures techniques afin que les pays d'Afrique puissent développer de nouvelles et de meilleures mesures de leur progrès. Nous invitons nos partenaires actuels et potentiels à aider à la mise en place d'un groupe de travail régional pour l'Afrique.

Signed by:

Fall Babakar (Directeur Général, Agence Nationale de la Statistique et de la Démographie, **Sénégal**)
Martin Balepa (Director General, **Afristat**)
Elsa Maria Cassandra (Director INS, National Institute of Statistics, **Sao Tomé e principe**)
Rashad Cassim (Deputy Director General, Statistics South Africa, Pretoria, **South Africa**)
Valeriano Da Conceição Levene (Vice President, National Statistical Institute, **Mozambique**)
Yéo Dossina (Statistical Unit, **African Union Commission**)
René Kouassi (Directeur des Affaires Economiques, **Commission de l'Union Africaine**)
Djaton Koubadje Sourou (Director of Statistical Coordination, Training and Research, **Benin**)
Pali Lehola (General Statistician, **South Africa**)
Miranda Mafafo (Office of the Statistician General, **South Africa**)
John B. Male-Mukasa (Executive Director Uganda Bureau of Statistics, **UBOS**)
Devi Manraj (**Statistics Adviser, East AFRITAC**)
Louis Munyakazi (Director, National Institute of Statistics, **Rwanda**)
Mamadou Niang (Directeur du Management de l'Information Statistique/Agence Nationale de la Statistique et de la Démographie (ANSD), **Sénégal**)
Nicholas Nsowah-Nuamah (Government Statistician, Statistical Service, **Ghana**)
Barnabé Okouda (Sous Directeur des Etudes de la Normalisation Statistique, National Institute of Statistics, **Cameroon**)
Symolin Ondo Meto'o (Director of Statistical Research and coordination, **Gabon**)
Francisco Rodriguez (Director of Statistical Coordination, **Cape Verde**)
Mahmoud Ali Sak (Statistical Directorate, **Mali**)
Amari Salem (National Institute of Statistics, INS, **Tunisia**)
Dimitri Sanga (Acting Director of Statistics, UNECA, **Ethiopia**)
E. Muba VitalisEastern (Chief Executive Directorate, Africa Statistical Training Centre, **Tanzania**)
Abdelilah Zerrou (Statistical Directorate, **Morocco**)